
 
 
 

 

Referat bestyrelsesmøde i Aarhus Havkajakklub 
Onsdag d. 2. november 2022 kl. 17:00 i klubhuset 
 

Afbud fra Rebecca, Mette K og Anne-Mette  

(Dagsorden skrevet med blå tekst) 

 
1. Valg af referent og ordstyrer.   

Niels Hansen er referent og Jesper Staberg Thomsen ordstyrer. 

 
 

2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde  
Godkendt 
 
 

3. Kort status på div.:  
 
Booking af svømmehal for december- januar- februar.  
Svømmehallen er booket af Alfred og AM har oprettet tråde for december måned, samt 
købt vaskebørste og letvægts transportable bukke til brug for vask af kajakker.  
De hele er i grejrummet og er blevet mærket med klubbens navn.  

 
4. Nyt fra udvalg  

a) Instruktionsudvalg.  
Instruktionsudvalget har haft møde (se ref.) Bestyrelsen diskuterer på den baggrund 
rammer for kommende begynderinstruktion og øvrig instruktion i klubben. 
 
Ansøgere optages i tre kategorier: Begynderundervisning, erfaren (med kursus fra et andet 
sted end klubben) og ”fuldbefaren”, og dermed skal teksten på vores hjemmeside udbygges 
og differentieres til de tre nye niveauer. De fuldbefarne kan nøjes med at aflægge 
redningsprøve.  
Til næste bestyrelsesmøde skal vi aftale begynderholdenes sammensætning og opbygning 
med kaptajner og instruktører (samt IPP3-undervisning til efteråret). 
 
 

b) Visionsudvalg og opfølgning på visionsdagen og udvikling af klubbens vision og 
strategi. Visionspaporet der fyldte 10 sider er blevet udkrystalliseret i et A4 ark og en 
faciliteret tegning. Tegningen vist og opmtalt på generalforsamling og under dette punkt 
forestår bestyrelsen resten der mangler vedr. klubbens visioner. 
På dette møde:  
VISIONSIDEERNE genbesøges og Rebecca ”medbringer sin magretheskål” J  
 
Næste bestyrelsesmøde tager missions- og visionspapiret op til bearbejdning 
 

c) Fundraising.  
Den 25. oktober blev der afholdt 1. møde i fundraising i klubhuset. Noget nyt? 
Niels Birkegaard er tovholder i fundraising-udvalget, og Rebecca er bestyrelsens 
kontaktperson. 

 
d) Vinterfastholdelsespulje 2022- DGI (ansøgning 20/10) fik vi søgt? 

Ideer til aktiviteter foransøgning til særlig pulje Vinterfastholdelsespulje 2022- DGI efterlyses 
https://www.bevaegdigforlivet.dk/kano-kajak/for-klubber/vinterfastholdelsespulje-2022 
Der er ikke lavet nogen ansøgning om vinterfastholdelsespulje 2022 DGI. 



 
 
 

 

 
 
 

e) Øvrige udvalg (hvis der er noget nyt): 
Dorte Tøfting er ny i turudvalget, hvor hun faciliterer andres gode forslag til oplysning for 
medlemmerne. 

 
 
 

5. NYT Forum og rokort.  
En update fra AM der ikke er tilstede:  
efter manuel oprettelse, har der har været mailkontakt frem og tilbage til mere end 40 medlemmer, der 
har efterspurgt hjælp til login. Det er afhjulpet men ved gennemgang af loggen kan jeg se at der endnu 
mangler ca 60 personer at have logget på forum.) 
 
Nu er forum i gang!  
Vi mangler: 

• At rydde op i ikke medlemmer på den FB siden ”kun for klubbens medlemmer” Der findes nu 
en medlemsliste der er helt up-to date (FB-administratorerne v Jens/Alfred/Niels/Michael O)  

 
Jens og Niels rydder op på Facebook, så udmeldte medlemmer sorteres fra. Vi skal have lavet en 
opfordring til medlemmerne om at få fotos (avatarer) på deres indlæg i Forum (Jesper tager aktion).  

 
 

6. Opfølgning af generalforsamling.  
• Referat skal tjekkes for faktuelle detaljer som referenten HW har efterspurgt. 
• Forskellige beretninger skal sendes i word til referenten. 
• Det endelige referat i pdf lægges på klubbens hjemmeside. 
• Vedr: De to forslag der blev vedtaget: Opfølgning og nedskrivning de rette steder. 

 
Opfølgning af generalforsamling: De fire underpunkter er gennemgået, og alle genbehandles på 
næste bestyrelsesmøde. Referatet fra generalforsamlingen sendes ud hurtigst muligt. Om to møder 
gennemgår vi vores tekniske installationer i huset samt strøm- og vandforbrug. 

 
7. evt. 

Alfred tager mums med til næste møde. 

Næste møder og øvrige vigtige datoer: 
 

Julefrokost lørdag 3/12 
 
Næste møder tirsdag den 6. december og tirsdag den 17. januar kl. 17 

 
 
Punkter til kommende møder: 
 

Punkter til kommende møder: ”Økonomi-update”, generalforsamlings referat tjekkes for faktuelle detaljer, 
gf-beretninger skal sendes i word til referenten. Endeligt gf-referat lægges på hjemmesiden i pdf. To forslag 
der blev vedtaget på gf skal skrives de rette steder. 

 
 
 
 
 


